
Нико Лозанчић 

Питање постављено Влади Федерације БиХ: „Ко је одобрио јавним предузећима у 

Федерацији БиХ, која су у већинском државном власништву, да не уплаћују законом 

прописане доприносе, чиме се најдиректније урушавају пензијски и здравствени систем 

Федерације БиХ?“ 
 


